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5393 Sayılı Belediye Yasasının 20.maddesi uyarınca HAZİRAN 2023 olağan Meclis Toplantısı
07,06.2023 tarİhinde tek oturum halinde toplanmıştır. 07.06.2023 tarihli Meclis TopIantısında ÜIkü
şİMŞEK TUTAK, Hatice ŞEN, Ruhi AKKOYUN, Gülhanım KARCI BARİKAN, nrı<an rÜnşar
ERTÜRK, Vildan UYSAL'ın bulunmadığı, geri kalan tüm Belediye Mcclis Üyelerinin hazır
buIundukları görüImüştür.

2023 HAZİRAN AYI OLAĞAN MEcLİsİ

BİROL ARSLAN: Çok kıymetli Meclis Üyeleri, bizleri Kepez Belediyesi sosyal medya hesaplarımızdan
ve televizyonları başında canlı yayında izleyen kıymetli hemşerilerim, değerli bürokratlanmız ve
basınımızın güzide temsilcileri; sizleri saygıyla selamlıyorum. Değerli dostlar, Meclis Üyemiz Sayın
Hatice Şen'in maalesef babasını kaybettik. Ben kendisini telefonla arayarak başsağlığı diledim ve
yapabileceklerimizi sordum. Bugün Hatice Şen'e ve ailesine sabırlar diliyorum. Babasına da Allah'lan
rahmet diliyorum. Aynca bugün sabah Aydın Söke Belediye Başkanımız Sayın Levent Tuncel'in vefatını
da öğrendik. Buradan Başkanımıza Allah'tan rahmet diliyorum. Ailesine, sevdiklerine, Söke halkına da
başsağlığı dileklerimi buradan, Kepez'den gönderiyorum. Evet, cenaze dolayısıyla Sayın Hatice Şen, Sayın
Gülhanım Karcı Barıkan, Ülttl Şimşek Tutak mazeret bildirerek aramızda değiller. Ayrıca Sayın Vildan
Uysal, Sayın Erkan Kürşat Ertürk ve babasının rahatsızlığı dolayısıyla da Sayın Ruhi Akkoyun bugün
aramızda değiller. Ruhi kardeşime de babasına da şifalar diliyorum. Biıaz durumu maalesef sıkıntılı, Allalı
şifalar versin, yardımcı olsun. Ben aramızda olmayan mazeret bildiren arkadaşlarımızın mazeretlerini
kabulünü oylarınıza sunuyoıum. Kabul edenler; oy birliğiyle kabul edilmiştiı. Teşekkür ederim. Evet,
gündemimizi okumak üzere Sayın Sevim Öztürk Aygören. Buyurun Sayın Aygören.

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Gündem,

Belediyemiz Meclisi'nin 03.05,2023 tarih ve 2023/46 sayılı karan ile İmar ve Bayındırlık
Komisyonu'na. sevk edilen, Beldemiz Boğazkent Müallesi, l l0 ada, 5 parsel üzerinde l/500O
ölçekli Nazım İmar Plan Değişiktiği,
Belediyemiz Meclisi'nin 03.05.2023 tarih ve 2023147 sayılı kararı ile İmar ve Bayındırlık
Komisyonu'na sevk edilen, Beldemiz Boğazkent Mahallesi, 110 ada, 5 parsel üzerinde 1/1OOO
Ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği,
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Gruplann, Akp grubu, İyi parti grubu, Chp grubu. O halde tutanakların okundu olarak kabuliinü

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, oy birliğiyle kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Gündemimize
geçiyoruz.

Giindem l: Belediyemiz Meclisi'nin 03.05.2023 twihve2023146 sayılı kararı ile İmar ve Bayındırlık
Komisyonu'na sevk edilen, Beldemiz Boğazkent Müallesi, l l0 ada, 5 parsel üzerinde 1/5000 ölçekli
Nazım tmar Plan Değişikliği.

SEVİM ÖzrÜnx AYGÖREN: Kepez Belediye Meclisi'nin 03.05.2023 ıaiih ve 2023146 sayılr kararı

ile lmar Komisyonuna havale edilen İmar Plan Değişikliği dosyası incelenmiş olup yapılan incelemede

onaylı 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planını ticaret+konut alanı kullanımında kalan alanın tuıizm alanı

olaıak planlanması, planlı alanlar imar yöneımeliğinin apart otel yapım maddelerine uygun olmadığına oy

birliğiyle reddine karar verilmiştir. Belediye Meclisine arz olunur. 07.06.2023

BİR9L ARşLAN: Evet, değerli Meclis Üyeleri bizim mayıs meclisinde lmar ve Bayındırlık
Komisyonuna gönderdiğimiz giindemimizin birinci maddesi koınisyonundan gelen netice oy birliğiyle

reddedilmiştir (talep). Bu konuda görüşmeden gitmek isteyen aıkadaşım var mı? O halde oylamaya

geçiyorum. Gündemimizin birinci maddesi komisyonundan geldiği şekliyle talebin reddine komisyondan

geldiği şekliyle reddini oylayacağız. Kabul edenler. Şimdi komisyondan geldiği şekliyle mi kabul edelim,

yoksa vatandaşın talebini öncelikle... Sevim Hanım.

şEVİM ÖzrÜnx ıycÖREN: Başkanım, gündem maddesine göre oylatırsak daha doğru olur.

BiRoL ARSLAN: peki. o halde vatandaşın talebini kabul edenler, reddedenler. Oy birliğiyle

reddedilmiştir, teşekkür ederim. Gündemimizin ikinci maddesi.

2: Belediyemiz Meclisi'nin 03.05.2023 taıih ve 2O23l47 sayılı kararı ile İmar ve Bayındırhk

Komisyonu'na sevk edilen, Beldemiz Boğazkent Mahallesi, ll0 ada, 5 parsel üzerinde l/1000 Ölçekli
Uygulama İmar plan Değişikliği. Bu da l/1000'i arkadaşlar, görüş beyan etmek isteyen arkadaşım vaı'

mı?

SEVİM ÖzrÜnx ayCÖREN: Komisyon raporunu okuyorum.

gönderdiğimiz 1/l000'i komisyondan oy birliğiyle ret gelmiş görüşünü beyan etmek isteyen arkadaşını

O halde oylamaya geçiyoruz. Talebin kabulüne giindemimizin 2. maddesi, talebin kabulünü kabul

edenler, reddedenler; Oy birliğiyle ştir, teşekkür ederim. Gündemimizin 3 Maddesi: Beldeıniz
arsel, parsel ve 350 ada 1 parsel' de bulunan taşınmazların
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360 ada 9 parsel, 349 ada 1 p
reddıdilmi
ı{8 ada ı ıçme

BİRoL ARSLANı Lütfen.

5EVİM ÖzrÜnx AYGÖREN: Kepez Belediye Meclisi'nin 03.05.2023 taih ve 2023147 sayılı kararı

ile İmar Komisyonuna havale edilen imar plan değişikliği dosyası incelenmiş olup,

yapılan incelemede; onaylı 1/l000 Ölçekli Uygulama İmar Plaııı'nda BL-5 (Blok Nizam - 5 Kat)
yapılaşma koşulunda "Ticaret + Konut Alanı" kullanımında kalan alanda yapılaşma koşulları korunarak
;,Apart otel Alanı" olarak planlanması, Planlı Alanlar lmar Yönetmeliğinin Apart Otel yapımı

maddelerine uygun olmadığından, oy birliği ile ıeddine kaıar verilmiştir. Belediye Meclisine arz oluııur.

07.06.2023 Arz ederim.

BİRSL ARşLAN: yine burada tabii ki Mayıs Meclisinde İmar ve Bayındırlık komisyonuna



su),u ve kanalizasyon ihtiyaçlarının Çanakkale Belediyesi tarafından karşılanması amacıyla protokol
yapınak için Belediye Başkanına yetki verilmesi hususunun görüşülmesi. Buyurun Mehmet Bey.

MEHMET YAVAŞ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet, teşekkür ederim. Şöyle bilgilendirme yapaytm. Biliyorsunuz o çevre yolunda
Hyundai, karşı tarafindaki Opet, yeni yapılan Ted Koleji ve arkasında Kale Country Sitesi. Bu sitelerin o
bölgede biz maalesef imara açmışrz ama altyapı götürmemişiz ne içme suru hattımız, arıtılrnış içme suyu
hattımız ne de atık su hattımız var. Burada tabii ki artık orada okulların mevcut sayıları arttıkça maalesef
atık su sorunu orada büyük. Çanakkale Belediyesiyle görüşmüşler. Çiinkü o bölgede Çanakkale
Belediyesinin altyapısı var. İçme suyu hattı var. O suyu; içme suyu, temiz suyu kullanmak istiyorlar bu
bölgedekiler ve o kullandıkları suyu da Çanakkale Belediyesinin kanalizasyonunu bağlamak suretiyle
sorunu çözmek istiyorlar. Böyle bir talepleri var. Çanakkale Belediyesi bunu kabul etmiş ve meclisin<len
geçirmiş. Bizde eğer bana yetki verirseniz. Belediye Başkanına yetki verirseniz, biz Çanakkale
Belediyesiyle protokol yaparak Truva Opet 1, Hyundai Sönmezler 2, Ted Koleji 3 ve Kale Country
sitelerinin içme suyu hatlarını ve kanalizasyon atık su hatlaıını Çanakkale Belediyesinin hatlarına
bağ|ayacağız. Burada Belediye Başkanına yetki verilmesi. Evet, sonısu olan ya da görüşünü beyan etmek
isteyen arkadaşım var mı? Mikrofonu verelim lütfen.

SERKAN KALE: Kanalizasyon nereye kadar geliyor Çanakkale'nin?

BİROL ARSLAN: O bölgede var. Onu kendileri o hatta bağlayacaklar zaten. Kendileri bağlıyorlar onrı.

Şeyde, hem Dardanos tarafında var hem Jandarma kampı tarafında vaI.

SERKAN KALE: Bir dahaki Meclise kalmasını istiyorum ben. Benim görüşüm

BİRoL ARSLANı Meclise kalsın sorun değil.

SERKAN KALE: Bir görüşelim onu ondan sonra.

BİR6L ARSLAN: Şimdi şöyle onlarda onu çıkartmak şeyiyle, suretiyle okul sezonuna yetiştirmek
istiyorlar, TED kolejiyle oraya yetiştirmek istiyor. O yüzden, yoksa Temmuz'da meclisimiz yok
Ağustos'a kalırsa yetiştiremeyebilirler o zaman. Yaııi burada kafanızdaki sorulan sorun ben

cevaplayayım. Bakın o bölgedeki Çanakkale Belediyesinin kanalizasyonuna bağlayacak bir, içme suyu
oraya bağlayacak iki, İçme suyu ve kanalizasyon hizmetini Çanakkale Belediyesine alacak burada bu

kadar açık zaten Çanakkale Belediyesi meclisinden bunun protokolünü yapma yetkisini almış. Burada
hizmeti biz vermeyeceğiz hizmeti Çanakkale Belediyesi verecek. Yani...

SERKAN KALE: Biz belediyeyken burada, biz neden vermiyoruz onlara? Bizim kendi mücavir
alanımız içerisinde yani ben ondan diyorum bir dahaki aya kalsa daha iyi olur,

BİROL ARSLANı Bir düaki meclise kalırsa Ağustos Serkan Bey. Temmuz'da meclisimiz yok. Bakın,
bir dakika arkadaşlar yani kamuoyu burada, yani biz zamanında orayı imara açmışız ama maalesef altyapı
götürmemişiz oraya. Altyapı yok. Oda fosseptik kuyusu ve kendİ arıtmalarını yapmak suretiyle imara
açmışız, Yani orada bizim eksiğimiz bu. Bu eksiği Çanakkale Belediyesi şu an da şey yapıyor, bize destek

oluyor. Orada o bölüme destek oluyor. Bu konuda kendilerine teşekkür etmemiz lazım ama siz bırakalım
diyorsanız takdir sizin. Başka görüş beyan etmek isteyen aıkadaşım var mı? Yani burada kafanızdaki
tereddüttü sorun cevaplayayım ben size. Lütfen sorun açık.

SERKAN KALE: D
çöpten şeyden Dardan

ardanos'tan

",_"f',"
şöyle indiğiniz
r. Kimi yerlerde

zaman, şimdi Çanakkale'ye bağ|ayacağız ya bunları,

ü

problemli olan yerler var.
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BİROL ARSLAN: Bak Serkan Bey, gerçekten konuşuyorsun ama yani hakikaten Çanakkale
Belediyesi'nin Dardanos ve Güzelyalı'yı kapsayan antma sistemi var orada. Güzelyalı'da, karayolları
tesisinin yan tarafında Türkiye'de çok modem bir ileri biyolojik arıtma tesisi var onların. Kendilerine ait,
Çanakkale Belediyesi'ne ait ve Türkiye çapında ve iller bankasında ve birçok Belediye'de o tesisi gelip

şoy yapıyor, gozip bilgİ edinİyor. Kendİ yapacakları yatırımları da o tesise göre yapıyor. Yani Çanakkale
Belediyesi'nin orada hem Dardanos'u hem Güzelyalı'yı kapsayan atık su arıtma tesisi var. İleri biyolojik
arıtma tesisi var hatta, Türkiye'de de o çok önde gelen bir tesis. Yani o tesisi zaten kapasitesi kabul
etmese Çanakkale Belediyesi kabul etmez reddeder bunu almaz zaten. Bu noktada eğer bunu
geciktirirsek, benim adıma sorun yok Temmuz'da çünkü meclisimiz yok, Temmuz'da, şöyle yapalım bu
gündem maddesini isterseniz ben 15 dakika aıa vereyim, siz arkadaş|annızla ekiplerinizle görüşün.
Ondan sonra oylayalım. Benim adıma sorun yok Ağustos'a da kalabiliı ama burada bir okul var ve okulda
hİzmete girecek. Bunu böyle düşünelim. Bizim derdimiz ne? Oradaki vatandaşın işini kolaylaştırmak.
Oradaki çocuklarımızın iyi su kullanma[arını, çünkü maalesef arkadaşlar bizim oraya atık su hat, içme
su),ıJ hattımız yok. Ne var biliyor musunuz? OPEL Ekşi'nin arkasındaki kuyudan çekilmiş bir tane direk
hat var. Su pompası o bölgeye basıyor, maalesef o bölgedeki kullanıcılanmız hepsi bizim kuyudan çıkaıı
ham suyu ne ilaçlayıp, ne efendim klorlayıp ne arıttığımız suyu kullanıyor. Bu çocuklar bunu kullanacak
Serkan Bey. Ama arzı ederseniz l5 dakika ıneclise ara vereyim. Konuşun arkadaşlarınızla takdir sizin ya
da oylamaya geçelim. Buyurun İyi Parti ve CHP Grubunun temsilcileri.

MEHMET YAMAN: Başkanım, Serkan Bey zaten orada Çanakkale'nin belki Türkiye'de en ileri
biyolojik arıtma sistemini Güzelyalı o Gençlik Kampı'nı geçtikten soıııa oraya yapıldı ve kapasite şu aıı

çok yetkin şu anda yani bize Çanakkale Belediye Başkanlığı'na teşekkiir ediyorum. Meclisten de
geçirdiler gerçekten gerçekten çok büyük bir bütçe de gerektiriyor bu bahsettiğimiz yahrımı yapmak için
yani ben CHP olarak çok uygun ve yeterli görüyoruz.

BİROL ARSLAN: Keşke o dönemde arkadaşlar imara açılırken biz Kepez Belediyesi olarak içme suyu
hattını ve atık su hatlarını keşke yapmış olsaydık da bugün bu sorunu yaşamasaydık. Ama o gün imara
açılmış ama içme suyu hattı ve maalesef atık su hattı yapılmadığı için de bugün bu sorun ile karşı karşıya
kaldık.

MEHMET YAMANı Başkanım bakın şöyle de bir şey var Serkan Bey gelecekte zaten Çanakkale
şeluini bir bütün düşi.lnün; ulaştırma ortak yahrımlaıımız var, Katı atık gibi bunu da böyle düşünün
gelecekte yani böyle komple bir belediye gibi dUşUnUn. Gelecek de belki de birleşecek. Yapıldı
biliyorsunuz. Onun için bence başkanım grubumuz olarak da uygun görilyoruz.

BİROL ARSLAN: Peki İsmail Bey görüş beyan etmek istedi, Halil Başkan siz de lütfen.

isııaiı, Özcex: Başkanım bizim amacımız problem çözmek, bir problem varsa çözülür bizim için
gayet güzel bir gelişme Çanakkale Belediyesi, bu bölge için, çocuklarımız için ihtiyaç Başkdnım. yiıni
bunu biz gidereceksek niye bunun tartışmasını yapıyoruz ben onu anlamıyorum. Çanakkale Belediyesi
hizmeti verecek zalen yani bunu almamızla bizim işimiz sorun çözülüyor, vatandaşın sorununu

çözüyoruz. Mücavir alanı için kaldığı için bizden çıkmıyor herhangi bir şeyimiz yok zaten.

BİROL ARSLAN: Nurdoğan Bey siz bu konuda bilgilendirir misiniz? Ya da Müjgan Hanım ,kim bu
konuda teknik arkadaşlardan da. . .Nihal Hanım su kanal ile ilgili mühendis arkadaşımız. Mikrofona
lütfen.

NİHAL ŞENoL SAYGILI : Bilgi verdi.

SERKAN KALE: Şimdi biz onlara verdiEfrZ zaman sıı ıarası ne olacak?

(},
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BİROL ARSLAN: Onlar bize ödeyecekler Serkan Bey zaten.

NİHAL ŞENoL SAYGILI : Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Yerel ekip bize bağlı, tabi tabi bize bağlı, kardeşim onlar bizden gitmiyor biz onları
İmar alanı dışına bırakmıyoruz.

SERKAN KALE: Kayıtlara geçiyor değil mi?

BİRoL AR§LAN: Serkan, canım_ kardeşim yapma ne oluı, burada her konuştuğumuz; her kelime
kaYıtlara geÇiyor. Bu meclis tutanaklarında var. Bu dört bölge bakın bugtin »oga roğİae buna geçmek
istiYor. Bakın diğer, orada sitelerde geçmek istiyor, yarın onlar da gİçebilirİuna. bu biz çaiakkaleBelediYesine teşekkür etmemiz lazım böyle bir, bizi böyle bir hizmetİ bize destek olduğu için ama biz
bunu bugün sorguluYor oluşumuz o zaman o insanlarda da kafasında şey yaratır] tereddüt yaratır. Bakın
burada bu bölge bizim imar alanımız dışına çıkmıyor. Sadece içme suyu ve atık-su hizmetİni çanakkaleBelediYesi'nden alacak. Yine_emlak vergisini bize yahracak. Yine bizim imar sahamız içinde. Zaten
malum Mehmet Başkan'ın dediği.gibi ; efendim katı atık Çanak1<ale ile, ulaşım çanakkale ilİ ortak yani.
Biz_ artık Çanakkale ve Kepez et ile tımak olmuşuz arkadaşlar yani ve 6iz ğanİkaıe' nin de her zahan,
Ya ben hatta buradan Sayn Belediye Başkanımız Ülgtır GÖ«HaN' a çoİ teşekktir etmek istiyorum.
Bizim arkadaŞlar bilirler ben hep konuşmalarımda şunu söylüyorum; ya biz Çanakkale,nin etinden
süiünden faydalanacağız diyoruz. Ondan sonra hatta bir konuşmasındİ şey aedi Birol Başkan dedi
etimizden, sütümtlzden Allütan yumurtaları bize bıraktı gibi bir espıi de yapmıştı. Biz bunlardan tabi ki
büyükşehir olması itibari ile bütün ilçelere beldelere Çanakkale Belediyesİ yardım ettiği gibi bize de
Yardlm ediyor. Bu kentte birbirine geçmiş işte hastane Kepez'de, Çanakİaleli hemşİrimiz gidi1,or
Kepez'deki hastaneden faydalanıyor. Ya da efendim SGK' ya geliyoı. Ya da efendim il idaresine ğeliİ,or
,diŞ hastanesine geliyor e bizim buradaki hemşerimiz de Çanakkale' de ki adliyeye gidiyor ya-da'bir
Çanakkale'de ki resmi kurumlara gidiyor. Artık hepimiz birbirimize geçmişiz- yaİi e bu konuda
bilmiYorum, sorun da değil Serkan kardeşim gerçekten ağustosa da 

-bİrakİUilİriz; 
ama ağustosa

bırakmamız demek oradaki öğrencilerin bizim dert şeyimiz anlayışımız yeni öğretim yılına yetiğtirmek
bunu o Yüzden çtiıkü onun bir imalat süreci olacak orada hatlar çekilecek borular bunların hepsi bir
standardı ve şeyi var imalat süreci var bu sefer yeni öğretim yılına yetiştirmek istiyoruz, derdimiz bu.
Evet Halil Başkan...Mikrofona lütfen.

HALİL UYANIK: Sayın Başkanım ağustos ayına btakmak bize ne kazandıracak diye aklıma deli deli
sorular geliYor. Onların da mağdur olmamaları açısından zaten bugiiıe kadar oldular. Burada gerçekteı-ı
Çanakkale Belediyesi'ne gerçekten teşekkür borçluyuz. Çünkü bir hizmet, katkı sağlıyor. onun i-çin'bir aır
önce bu protokolün yapılması lazım.

BİROL ARSLAN: Ya Serkan Bey'in de aslında bir şeyi yok burada, o diyor ki biz konuyu tam
bilmiYoruz öğrenelim araştıralım diyor, bak dedim l5 dakika ara verelim arzu ederseniz ama o konunun
özeti bu, ArkadaŞlar anlattı ben anlathm konu bu. Daha varsa tereddüttünüz yine paylaşın. 5 dakika ara
verelim, peki. Değerli meclis üyeleri peki meclisimiz AKP Grubu bilgi edinme adına 5-dakika istediler,
10 dakika ara veriyoruz.

,

,
Birol ARSLAN

Belediye Başkanı

Sevim ÖztürkAYGÖREN

Meclis katibi
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2. BİRLEŞİM

BİRoL ARSLA|: !a?u mıyız arkadaşlar? Evet AKP Grubu hazır mıyız arkadaşlaı? Hazırız başlıyoruz,
evet gündemimizin 3. Maddesini görüşmeye devam ediyoruz. Evet başka bir sorusu ya da görüşü olan
arkadaşım var mı?

SERKAN KALE: Ben derim bir ay soffa yanıt verelim, görüşelim, şimdi en son anlattıkların ız güze|
mantıklı ,bir yanıt vermek istiyorum ama bir görüşmemiz laam.

BİRoL ARSLAN: Kim,ne, kimle görüşeceksiniz?

SERKAN KALE: Partililerimizle görüşmemiz lazım, ona göre bir bilgi...

BİROL ARSLAN: Bakın Serkan Bey dersinize çahşmıyorsunuz ve buradaki hizmeti aksatmaya
çalışıyorsunuz,

SERKAN KALE: Sayın Başkanım siz
burada madem öyle çahşın biz sizi
Belediyesi'nden medet bekliyoruz.

Belediye olarak götürmemişsiniz oraya hizmeti yatıyorsunuz
o zaman destekleyelim canı gönülden. Şimdi Çanakkale

BİRoL ARSLAN: Ben konuşurken sözümü kestiniz Serkan Bey.

SERKAN KALE: Ama sizin Söylediğinize karşın Başkanım; dersinize çalışmamışsınız diyorsunuz.

BİRoL ARSLAN: Bak, ben.bir şey söyleyeceğim. Değerli kamuoyu meclis gündemi Cuma günü geçen
hafta Cuma günü belirlendi. Üç gün cumadan itibaren, üç gtln hafta sonuna İadar var, üç gün de burada
bugüne kadar var altı gün geçmiş üzerinden. Alh giinde siz dersinize çalışmamışsınız ki bana bunu
söYlettirmeYin burada siz eksiğinizden dolayı vatandaşın hizmetinin engellenmesini iİtemiyorum ben. Ha
oYlamaYa gideısiniz kabul edersiniz reddedersiniz takdir elbette ki sizlerin. Ama biz vatandaşın bir,
benim görevim ve siz belediye meclis üyelerinin seçilme niyeti vatandaşına hizmet etmek. Ya burada
herhangi bir rant yok, herhangi bir efendim ya Çanakkale Belediyesi bizim sırtımızdaki hizmeti almış
teŞekkür ederiz ha ikinci Şeyine de gelelim suçlamaııa da geleyim biz yapmadık orasını imaı durumunu
biz YaPmadık, anladın mı? Bu kentin bizden önceki,bizden önceki yönetimin döneminde yapılmış
konutlar onlar siz de çok iyi biliyorsunuz. siyaset yapmak için birbirimizi yaralamaya gerek yok.

SERKAN KALE: Eski dönemde Belediye Başkanı'nız eski dönem kimdi Belediye BEkanı'nız?

BİROL ARSLAN: ona sorun, hayatta, ona sorun.

SERKAN KALEı Siz CHP 'nin siz o zaman siz de vardıruz ,ben de vardım yapmayın gözünüzü seveyiıır
Başkanım. Ben oraya girmek istemiyorum o ayrt bir şey, ben onu demiyorum. 

-

BİRoL ARSLAN: Bak sevgili Serkan, ben...

SERKAN KALE: Ben komisyonda kalır diye düşiinmüşti.im, komisyonda kalır diye düşünmüştüm.

BİROL ARSLAN: Komisyonluk bir durumu
verecekseniz bu imar konusu değil ki arkadaş
ya; benim dönemimde olan bir yairım değil
günü, Para en kıymetli meta,

yok bunun, bu komisyonluk bir durum değil; bana yetki
yani. Neyse oylamaya geçelim. Arkadaşlar suçlama yaptı
burası ve bugün kamu kaynaklarını en rantabl kullanma
geldiği duruma bakınl Atının geldiği duruma bakın. Bu
eğerli kamuoyu; bugün biz Kepez Belediyesi olarak oraya

\.

vatandaş her geçen gün daha

7



İli,Ü!:Hr}IHlHi:,i"l'Ö"']it #iti:,,,İi,}i!ili!,:,. ama orada bir yatırlm var kamunun bir
götürmüş yu,,t a"giı ,nii augtın K.p* ğ;;lĞ,",",ii:üili;il.r}f,i::J;:'ffi'hlln:;20,000.000,00 (yirm-i milvon) ri 

'r*'.rrriq;ii-i"i,lg6; i*"ö;;'"iY,,i,n, 
"f"ndim aıt yapı

l1111t,,,,iil"dlö,,f],üiı!,;öffi İt,J"T,ffi t*l,ffi #lTlı;ıfu ,-,:l;ı;:.#yapmasının çok rantabl ve doğru olduğunu düşünrü;;* ö^;";;;;;,.lrJtoİ.o'" o zaman. De kibana; al eline mikrofonu ev.K-epez s;irdr.J ç-"ijk.i. neıeaiyesı;naei;;;;;p de bilelim biz deYahu, .Yahu YanlıŞ bir Ş'y .yup.,yo., arkadaşlaı ç-"tt.i"'.-ıi.üö;;:;l"İ;i";lan oradaki içmesuyundan var olan atrk su hattından faydalanmak ıJriuo.r. va,t giinui, 
-Lu 

plru n"pi.irin puru.,,
ff,',HŞ;nt:,İ"|"T"İ|imıJ* g"ı.ıi#u,T.a"'i|r.,,a.Çşt";;;ö;#Hyapaıım, 

daha acii

SERKAN KALEı Siz proj e çizdiıiz, devletten kredi mi çıkmadı?
BİROL ARSLAN; Sen polemik yaratmak istiyorsun başka bir şey değil.

SERKAN KALE: Siz öyle dediniz ondan diyorum yani .

nİRoı ansıaN; Proje çizdiniz, ya proje çizdirdiniz,de..kı.edi mi çıkmadı? Peki tamam projeyiÇ|z|Yoruz; loPlama suYu dePosu yapacağ,İ, yol yupu"ugrİ. rr.oınıniuı.ıpçıli'"i*J .",rrz
.ERKAN KALEı Arıtmay I yaptln.Sayın Bülent TURAN vekilimiz yardımcı olmadı mı?
nİnoı ansı,aN; Bütent TYYN' a saygılarımı sunuyonım. Çanakkale' ye ve Kepez'e hizmet,erYaPmıŞtır, Bulunduğu, bulunduğu tonum ltib-a.ıyıe üı. Ö*l"u.rı-.il,';;;öJ;ryJni ol.u.,na* u.,Kepez Belediye Başkanı olarakiıır'ı"ı"t ary*,ir. i.şĞiı 1o*1ı'nin Sayın Genet Başı<an Yardımcısıda Çanakkale'Yi Genel BŞkan vg9!1ı,ei 

"9'lİiiıi ""t"a* .r.naı.1.'.lıi;j;il." hakkına sahipolsa' AYnı Şekilde gururumuz 
.ÇH_P c."".,ı s.İ;' y"*dr..,.,r, eski Genel Başkan yardımcımızMuhanem ERKEK keşke onlar,.biz n, ı."r'İ*, İIünt jİr*ı*,n,n 

o noktada bizi temsil edilmelerindengurur duyarız arkadaşlar bunu daha tın". yuşua,n i"ı,i'ş"1"1,1rız Enet'i Tabii Kaynaklar BakanımızBaŞbakan Yardımcılığı yaptı; Cumhur e{dÜüeiı"çl"uktı.,nin ffi;;ıdr.;;'bir noktada enerjiYatırımları YaPtı, Efendim baraj galet yur.,rı*,luİtJT,İ, ç-.ttuı. tarırnı için çok büyiık destekler vehizmetler verdi; bu gurur verici--Ber_rıy. n.ı.Ji'y.'nuffi,y,*ı yirmi yıl .o,,*;;;;,nu deseler ki yasenin baban bunu YaPtı, sen Serkan raiE t,r,*t.r.iJ. [i ;"i" u.t*,il.,,-,r"j" ]5,1," baban şu içmesuyu arıtma tesisini yaptı, bu g-urur sana yetmez mi? Ama a.raıri, .iy^.rvöui, a..olrl, çu,,r,atmak' HeP böYle kirli, dikkat edin u* t, ğor.ri*ijiilı,,in ,o*u r.p.z meyaun,'Jiilp beraber otu.upÇaY iÇmek istiYorum. Ya ben seçim gu.u s"..k"" KAİ;;nİn y*,naun geçiyorum Serkan KALE kafasııııçeviriyor. Sanki biz düşman kuwetirva tirUirimİza 
'-" "'

.ERKAN I(ALE: l4 Mayıs'ta senin yüzüme se]am da vermedin orda, senin yaptığına karşılık.

İ.İL'-1fŞİİ*İ;J;]',1i';?'en buradan şu meclisten girerken daha dört yılda ilk defa bir kere bugün

SERKAN KALE: Hayırlı olsun.

siRoı anSLaN: Buradan geçiyorsun önümden selamBakın yanlış bir şey duymuyorsam burada herkes yaşıyo
düşman deği liz arkadaşlar, böyle bir siyasete lanet olsun

önümüzde n gpiyor. Bir Allah'ın selamın

(il'

tın tın tın

1

5

_bile, 
vermeden geçiyorsun, bu ayıp sana yeter.

r. tsürokıatlar, 
_meclis üyeleri dört yılda, ya bizya. şuıadan AKP Grubu giriyor en son salona;ı; merhaba diyemiyor. Neyse gündemimizin



Gündemimizin dördüncü
görüşülmesi,

maddesi; Su Tasanufu Tedbirleıi Komisyonu kurulması hususunun

NURDOĞAN Bİı,cİç; Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Değerli Meclis Üyeleri gündemimizin 4. Maddesi Su Tasamıfu Tedbirleri ,tabi dünyaŞu anda büYük bir kuraklık riskiyle karşı kuİş,yu v" h;Ü;ç"" gün su kaynaklaıı büyük bir tehlike alarınıveriyor. Bugün göreve geldiğim2de aıkadaşiar y.Ji-,ini kıiyumuz,ilK;;;;il;esi opel Ekşi vecivarında Yedi aıtezYen kuluiundan .çıkarttığ *ıu, ı" x"p.r-halkına bu ..ı'rrlrna İ.nndan toplanıpdePoYa geliYor, orada bir klorlama ıPel.amiiı. ş.u.ı,.v. ,.riliyor. Ama bi; ;;; İçme suyu a.,tn.,,tesisini YaPtık,.tesise geldi ve arıttlaıak .l.t.r. utİ*ı],.'ıa*ı..Jr ı,uyri* ;;; ;;; gun tehlike alarmıveriYor, omeğin o Yedi kuYunun üÇ tanesi urgun çuı,İ.İyor. Iki tanesi daha önce çökme yaptı; onlarıtadilat ettik, onun üzerine de biz on ud.t kryr;;.,;,;1-on tane kuyu açmışız. yani şu anda aktif on ikiadet kuyumuz var arkadaŞlar,ve htr geçen gu", a.'ç"cr-;;anda artan nrifu.'r. *truv, çalıştırdığımızdaham su YetmiYor, Çünkü sistemden geleniuyun ,,iruvu clrdtğt;;;;";;,İ;;#'r, olarak siteme,%30'u da atık olarak maalesef dışarİya gidiyor. İu, Jİr..ı.rinde hele bu dönemlerde maalesef han-ısuYu YettiremiYoruz, Dönem dönem de urrt.uy, l<upatarg bu hjzmeti vatandaşa da soruyoruz bunuanlatıYoruz bugun de anlatalım; eğet. sitemi tuİut.u7 Şı,şınrsak arıtmayı bu sefer de su kesintisincgidebiliriz, SuYumuz aksın, eski sertlik,derecesİvutr"l, İ"na. suyumuz mu aksın ya da belli sürelerdekesintiye gidelim antılmış su mu kullanalım? B" k;;;;id,iü;.;;;;';;.u,r".z. Taı.ınınoktalarındaki su kuyulan her geçen gün malumunuz 
" 
kr;İ..-;;k d;;;'HiJyor. KalabakJı ,eYağcılar Köyü'nün pompaları maaleief gitti, onlarında .r_"o.r, yani artık bölgemizin büyük bir susorunu ile karŞı karŞıYa kalma. durumu var. Çanakkale ıeİeaiyesı bu konuda bazı önlemler Meclis Kararıalarak a]dı. Aynı önlemleri bizim.de. almam,, g...ktığni aişunuyoruz; bu gu"a.Ş..oa.ri onun içingeldi,,Ömeğin KePez'in iÇinde arkadaşlar;;lii;;?;var ve yetmiş bir çeşme ve musluk var. Ellinoktada sokak ÇeŞmesi var. Yetmişbir bazı]arrnda ui, t*e, bazılarında iki tane yetmiş bir tane çeşme var.Bir komisYon kurularak bu sokai, çeşmelerinin buıtu 
-oİrnuk 

tirer" 
"rı*.-iİrtiy"İ 

jrrrrrnu gtır" y"kaPahlması Ya kısıtlanması ve başka alınabilecek iıur. su t.autı.rı ıçın tıİ İ".İrc!* İ*rımasını beııöneriYorum, bu konuda görüŞünüzü. almak. isterim dogrusu. Ne yapmalıyız arkadaşlar? Biliyorsunuz bııkuyular yarın bir deprem, Yarın bir. kuraklık tedbirindJ, s*ıntısında su verimi auşerse va da tümüyle stıkesilirse Kepez susuz kalabilir. Bir buçuk yıldır bununla'iftiil\i;rdĞ; öİ."o ,uİJ ,"J, ,-o,o.
NURDoĞAN nİı,cİç: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Üç sefer. Bakın arkadaşlar Çanakkale Devlet Su İşleri Şube Müdürlüğüne yazıyazdık l, Çevre Şehircilik İl Müdürlüğüne yazdık, Valiliğe yazdık ve Devlet Su İşleri Bolge MüdürlüğüBalıkesir'e yazdık ve Devlet Su İşleri Genel Müdiirl üğüne yazdık. Su sıkıntısını ve biZlm AtikhisarBarajından ham su almamız gerektiğini su kuyuları açarak bu sorunun çözülme yeceğini bizim AtikhisaıBarajından ham su almamız gerektiğini yazdı ama bu bugüne kadar ıet oldu. Yaklaşık on gün kadar öncebir yazı daha yazdık ve yazının alhnda şu uyarı yazıyo rdu; yarın kuyular çalışmaz ise Kepez susuz kalırsabunlar şahsın ve kuıumun §orunu değildir diye bunu Valiliğe yazdığım yazıda belirttim. Yarın alh aysonra, üç ay sonıa bakın buradan da sizlere ifade ediyorum. Yapabilecek bir şeyımlz yok. Ben görevegeldiği m günden itibaren tam on tane kuyu açmışım. Şimdi bir ay içerisinde dört kuyu açmak için dahanıüracaat edeceği Z, Çünkü yetmiyor artık su yetmiyor ham su yetmiyor. Dolayısıyla yarın Kepez sustlzkalırsa buradan ifade ediyorum ne benim şüsımın ne de Kepez Belediyes'nin bu noktada bir kabahatikusuru olamaz. Yapmamız gereken tek şey var Çanakkal e'de ki Devlet Su İşleri'nden gelen şey varyöneticileri de u sğüyor zaten Atikh

ft,

Devlet Su İşleri

\

isar hattıyla baraj dan gelen suyu alabilirsiniz

3'maddesini oylarınıza sunuvonım. Kabul edenler, sayalım. lütfen. Sekiz kabul. Reddedenler, çekimser,İ;i,lil'''''" 2 Çekimser, lundemimizin uçtj".ti ,lja'.rı oy çoü;r; ii;-ffiüiliştir. Teşekkür



diyor, Ama maalesef bir adım atamıyoruz, İIerleyemiyoruz:.B:l b, konuda bu çünkü Kepez'in şu anda enönemli sorunu sudur arkadaşlar. suyrn.uÇeiii.i.ii.cıı. 
Şimdi.düşüniın , buy.u-iç',. Çanakkale.debarajdan gelen Yağmur ı'*_iuı*,n,i.ri;. r;:k;r#H; o suyu. işleyip işleme maliyeti o suyu arıtmamaliYeti Çok düŞük, Ama biz n. y.p,yo."? ön; k;ffi; ,uı., i.tiyoi.,ii. i,tj, tur*..o.a.n bir enerjimaliyeti hacmi yapryoruz,*...jı i"lıiy.ti ;ö;;r:"fi,:T".ırık,yı"-gi"a";;"];;*rlr" enerjiyıe sulugönderiyoruz, o yüksek kireçli iuyu 

"i"ti"l {jıitio10,öd6.k1;;1üffi,y,ö ffi.Jılüp 24 (yirmidört)saatte suyu arıtlyoruz, Dolavısıyla iuyun bizdeki ,nııv.ti'çoi yıu,..ı.1 ei"i*i1,;;;", alırsak hem sumaliYetini düŞiireceğiz, ı,., trivrı*i" ."..]İİİltİİİİ"İıri ui,. *J" -ai.'n,Tiio"" bizim için suŞu anda KePez iÇin en önemİ,.u uç,t"ui,1.tiii]?;a]y"llii*lö,.i."},İıİi,.nııı 
seçiıen dörtmilletvekilini ziYarete ıideceğim v" onıu.a-'a;lj;;;;".y" sunup Kepez,in su sonınunu on]ara dabildireceğim, İnŞallah bu konuyu çözeriz. Br"t -tuJuşİur komisyon kuımamız ve suyun tasarrufu ileilgili Kepez'de önlem almamız şart. Nokta. arvrr;;... 

-''

.ERKAN KALE: Şimdi güzel konuştunu zbizim alt yapıyı baştan değiştirmemiz lazım,

aİnoı, ansı,aN; Alt vanıyı, değiştiriyoruz ya. Canım kaıdeşim_bak samimiyetime inanıyor musuıı?Canım kardeŞim bak bunu u"n itı yİıa,r, uç yıa',İtr-r.İ*,ikrofonda söylüyorum. yani sen dışardan biri
;llil,İ}lttİil:l,» oIsan anlarım ,,i" ı,,i.i.pı""i,a"lut.n uıt yup, çu'ı;i;;;;;,i;'rpıyoruz serkan

SERKAN KALE: Her hafta geliyorlar heı hafta pattıyor, her hafta patlıyor!

niRoı aRsıaN: Kardeşim..ama. b_ağlarken en başında ne dedik? Değerli kamuoyu bir yol düşününYolun ortasından geÇen elektrik, telefo-n, dogalgaz, ;,* ;r, ıçme suyu, ham suyu hatları var. Bizim deiÇme suYu hattımız var, o iÇme suyu hattıida-n her parsele 
'bir ıç..'.ry, İuİıİ.ınl yeniıiyoruz, bunusöyledik ya otuz- otuz beş yıl içme suyu hatları ,u.. VJ;k;,kl; r;öİ;'Ş;şıiyiyim uirinclsi yazdönemlerinde yirmi noktada hlr su.n, iıer gİın en az yirmi'noktada.patlak oluyor. su patıat ekibi her güııoradan oraya koşturuyor. Neden koşuru*yorı E.ı,ii.n-ii. p.r.ıde bir taıie.;;';, şimdi beş yüzmetrekare bir arsanın iÇinde bir tane'hane ,ura,, o ı,un.v.. göre biı tane şeyi çekilmiş içme suyu hatııÇekilmiŞ ama o Parsel Şimdi bir ıane hane. gitmiş o ., y,İ,ı,n,ş, gelmiş oraya dört katlı üzerinde on ikidaire olan bina olmuş. Serkan kardeşim do-layısıyla da'u,t ı,"iu".ry,'çiı.*r"t*İİ, 'ş.uan 

ne yapıyorŞaban TEZCAN? Garibim koŞuruyoibıtu, g;";"İriİse.ltmek için dereyi biraz u.tt,r,yo,. bu sefer ne
:l|,|"_lİ_ ""' 

senin Para verip yaptırdıgın yoı-un,nau putlaıi oıuyor._natıak oİİİ;;;; da doğal olarakgeltyorsun orayı kazıyorsun. iş gücü kaybı, yolun oriiinali gitti. gffi," i.İj"|# yapryoruz. Aınabunu yaparken de muhakkak-doğ"ı 
"li.*.r"a--İir'l.yi değiştirirken patlak oluyor. Ya da onudeğiŞtirirken belli bir süre iki saat üÇ saat bu işin dogasında'rar. 

.oıanrn suyunu kesiyor, çünkü orada içmesuYu hatlarını değiŞtiriYor, Kazıyoi kepçe orada a.gişiiii.r* iki saat, üç saat su kesintisi oluyor, amabunu siz sen YaPıYorsun bunu,canım kaijeşim, ,;;ya',y*;rr. Erbakan,ı Kepez,in içine yollayan sensin,E şimdi yani yakışıyor mu ya bu?

SDRKAN KALE: Çamur akıyor resmen ya.

ninor, aRsıaN: Canım kardeşim; ama ben de bu koltukta olsam çamur akacak, sen de bu koltuktaolsan çamur akacak. Canım kardeşim bak onu o a*işİirl*."

SERKAN KALE: Su zammı yaptık o zaman o kadar.

BİROL ARSLAN: Ya su zammı y la bunun ne alakası var, ya beni meşgul ediyorsun ya vallahi Serkanseninle gurur duyuyorum. İnşallah bir daha ki dönemde de seninle beraber çalışırız sen olmasan benimpopülaritem bu kadar yüksek olmayacak ya. Anlaü yorum ya anlamıyor musun mübarek ya. Ya sen neya, valJahi anlamadım. Canım kardeşim bu koltukta ben

l

biçim adamsın anlamad
,Ahmet, Mehmet,,f



Serkan kim olursa olsun vahu,anıatıyoruz-yaptıE|m..---b], iş değil. onu kaldırdık biz iki yıIdır yazıyazdık, Çanakkaıe'de ki ium,ku,rrr]ilYş.4§i'iöı,qroıı''r, ocjĞaİöaZina, efendim başkakurum kaldı mı? Şimdi hepsine yazı yazdıkbii*ait n u*uau, üst-yapı çuı,şrna., yapacağız. BakınŞimdiden sizi ikaz edivonıi, ı-uti'n yut,.*iur^r,-piiı.y,r. auı,," ıi"riiaiy.'öJi".i neyi bekliyor,
i',j'#;,?]*" 

Senin cadden çiliG;;H'il'ulriJfi;.*,m kardeşim. ,EDAş aynı andageıeceğiz.

§ERKAN KALE: Bir yıldan beri kullanılmaz durumda orası. Taş yapma

BİROL ARSLAN: Ne kisi^oraŞ_|*k' 
:ul.:, ne kisi parkenin tizerine kis mi dökeceğim? Tabi tabigitmedim ya doğru söylüyorsun ben şey de kamilova2dl yaşıyorum çünkü. Hayret bir şeysin ya canlmkardeşim valIahi konuştukçu tut,yo..* yu,;;İİİ;Ö;;.rr.

SERKAN KALEı Biraz sorıra çekerim, canlı yayın yaparım görilrstln orada.

BİRoL ARSLAN; Canlı vaptık, zaten geç kaldık, seni de Yeşilçam'a göndereceğim ben bir düa ki ne..,Bakın arkadaŞlar, değerli ku'uoYu bunl-arİn tu hutİu,nJonuşüm esnasında iki saat, üç saat elbe(e ki sukesintisi olacak ve ilk bağladığı anoa.utlaka İ"r"rrırİi.^ri, uı.u.ut, çu*u'o.liliI. ku, yup,yor.',,.oradaki ana boruya ana boruya yeni, sıfır hai i.liv"r.-o", yupu,k.n-au.,t. i] ila,g, yerden ilkaÇtığınızda belki on-onbes dakika bulanıktı. ,, jeı.J.ı.'nu u.,ii. a.lii ff;;ö;' bu bir realite vebunun Ahmet'le Mehmet'ie ne alakası u* urr*ı'ruuİİİİ patıaı< otacak tabi ki efendim ama derdimiz ne?IŞte Sanayi Caddesi'ni vantık. Bü,tün purseııe.ini il';; - boş olan şeyleri bile çektik oradan ıelefonhatları Çekildi, Pıenaimİtİttin girdigimiz rotİ"ı*a*.Ğ?on.hatları uurtİn'p*..İİ.L'ç"ı.iıaı. rıetıriı. tut,boŞ arsa bile olsa oraYa içme suyu.-hattını ç.tıv".r.'-B[raim elektrik hattını çekiyoruz ki yarın orasınıkazmaYalım istiYoruz, o ParaYı 
-tıaıkın 

paıasıni uİİ t*-j.ı,. 
"*ya 

yatırım yapmayalım istiyoruz canım

}$1'Jjii]:Uii|; il.tİi*?**yo",n,, 
unıu*ua,, tii Erbakan,iyoıı,y;..;;;;,uutu,,,n kaç tan;

sERKAN KALE: Yaptıran Belediye Başkanı zamanında Belde Başkanıydın o zaman.

BİROL ARSLAN: Ben ne bi.leceğim ya, ben ne.. yahu senin arkadaşın heı gün sabah akşam dtinoturuyordun ya yan yana masada ikiniz berauer kumpas iup.ryo, musunuz? Herkes biliyor ya, herkesbiliYor, YaPma ne olur, kendini daha aa...Eveİ-aŞıİ irtahaşıar u tu.u.,rn 
-iı. 

ilgili komisyonkurulmasını öneriyorum buyurun.

MEHMET YAMAN: CHP Partisi olarak komisyon kuıalım, evet.

BiRoL ARSLAN: Ses gelmiyor.

MEHMET YAMANı KomisYonda Yer alacak olan arkadaşlar vakit ayırabilecek arkadaşlar olmalı oçeşmeleri yerinde görmemiz geıekir. İerinde gıaıp yerınJgormemiz mesai hurcumarnu'ge..tiyor.

BİROL ARSLAN: Çok doğru. Bakın arkadaş lar saydım işte elli nokta, değerli kamuoyu hayrat bizimçocukluğumuz da şöyle olurdu dağın içinden bir kilometreden, iki kilometreden bizim büyüklerinıizdedelerimiz o hayrat sahipleri dağın içinden hat çekerlerdi sen de biliyorsun. Getirirleıdi suyu arıtırlardı ohayrattı anasının, babas ının, dedesinin ismin i verir dağdaki suyu vatand zmetine sunar bu hayrattıaşın hive biz ne yapmışız? Kepez Belediyesi'nin içme suyu hattına vur kepçeyi, çek oradan üç metre hortumu,ki metrekare de taş diz üzerine de , dedenin adını yaz, babanın adını yaz ''hayrat". Belediye'nin efendimbütçesinden, belediyenin suyundan vatandaşa su içir, bir de reklamını yap. Bakın ben bunu var yaBelediye Başkanı yetkimle eki verip bir tane çeşmeyi iki günde kaldırırdım. Derdimiz,
a sizi bilgilendirmek istiyorum. Diinyanın y
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derdimiz sorun çözmek ben hep

\r'
konud

aşayacağı



önümüzdeki günlerde su sıkıntısı öncesinde gelin hep beraber bir önlem alalım istiyorum. o sokakçeşmelerinde sana soruyonım Serkan kardeşimito.tun,'uugıuv,p rr;ü fi,;;;;;;'"
SERKAN KALE: Gel her sabah sanayinin oraya görilrsiln.

BİROL ARSLAN: Peki ne yapmam?Iazım? Mikrofona, mikrofona...

SERKAN KALE; Halil Bey canlı şahit oldu,

BİROL ARSLAN: Canım kardeşim bende senin kadar üzülüyorum.

SERKAN KALE: Senin dediğin 
_ 
gibi sen. yapmamışsın. Siz geldikten §onıa itibaren Erbakan,ınçeşmesini yıktın. Ondan sonra ben Mehmet abiyİ d'e araa,t rlalil Sğ'l a" a.uaİ.. 

---'

BİROL ARSLAN: Ben Erbakan'ın çeşmesini yıkmadım bu arada onu da söyleyeyim.

SERKAN KALE: Senin üzerine demiyorum ama öyle olmaması lazım.

BİROL ARSLAN: Ne yapalım ne yapalım senin görüşün ne, yıkmayalım mı?

§ERKAN KALE: Yıktıracaksın şimdi adam verdi oraya on milyar, yirmi rnilyar.

BİRoL ARSLAN: Tamam.. bugiine^kadar 
.on milyar, yirmi milyarlık bak dua almıştır. Yıkalım nıı

YıkmaYalım mı senin görüŞün ne? Canım kardeşim İamam tınceı<ini yo.umıumayaır1n şimdi, sen nediyorsun?

SERKAN KALE: Şimdi nasıl yıkacaksın orayı, yıkarsak...

BİROL ARSLAN: Kaldırmamız gerekiyor, yani doğru olan bakın bu hepimizin geleceği için; o sularınoradan kaldırılması lazım. Siyaset yapmayalım doğruİ<arar alalım. Buyur.'

MEHMET YAMAN: BaŞkanım her Partiden zaten komisyona üye olacak biz çalışmalarımızı komisyonagelecek olan arkadaşlarımız yapsın. Ondan sonra meclise...

BİRoL ARSLAN: Mehmet Bey vallahi bu elli noktaya bence komisyon üyelerini bir minibüsedoldururlar efendim, bence iki.üç saat içinde gidip, şey yapılabilir b, t*pİ;]ı;ı{ıİİ.. s"k, çok elzemnoktalar vardır, serkan kardeşim çok eızem notıul*'ru.a". Efendim orada hem canlı oradaki sokakhaYvanlarının ihtiyaçları için hem.o mahalleli için ihtiyaç olan nottaıa varJİİ, ııati[aİİ'onıar kalır. Amao kadar reklam için yapılan o kadar çoi şey var ki; g.r.krir. ç"şr" vaı ki. Bunun için söylüyoruz yoksaben meclis gündemine getirmem gider kaİdİrın taıimİtını verii kaıdırttınn.. a-u tJn i""u istemiyorum,ben istiYorum ki her Şey bir uzlaşı ile olsun hep beraber buna ortak Kepez, in menfaatine karar vereliııı.Buyurun İsmail Bey.

ışyeıı, pzgıry: Başkanım komisyon başkanımızı serkan Bey'i yapalım. komisyonumuzu kuralım,birlikte çalışalım Başkanım.

BİROL ARSLAN: Bak ne güzel lsmail Bey sizi önerdi.

SERKAN KALE: Kürşat TUNA'yı öneriyorum,

BiRoL ARSLAN: Ama Kür§at Bey burada yok şimdi.

l e
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MEHMET YAMAN: Başkanım komisyon başkanları çoğunluğu olan partiden olur.
BİROL ARSLAN: Yahu yok. Ben de şeyden yana Serkan KALE'den yana kullanıyorum.

MEHMET YAMAN: Tamam Başkanım, sizin çocukluk arkadaşınız.

BİRoL ARSLAN: Yahu benim çocukluk arkadaşım da., çocukluk arkadaşım beni hayal kırıklığlnauğratmaya devam ediYor, o.kadar çok zikzak yapii ı.i ,"ıı"i,ı y*i 
"rt,k;;;İ;rİ.irj, ş.yi, bak gözlüktakmaya başladım, eskiden göz numaralarım a. tuyı-aiın" s"rkan senin sayende.

HÜSEYiN DALAKLIİ B
getirmedigimiz s- - ,;..;ilİ,t:T.",,1H"f:r:Iffi:H,illJ.J-f,lffil #.,?Jli&,ff§:;.,J:çözersek geri kalanı zaten kademe l<aaeme çtizİllmUş olur.

BİRoL ARsLAN: Bravo. Kardeşim teşekkür ediyorum işte bu.

İSrı.raİl, ÖZCaN: Başkanım komisyonumuz.

BİROL ARSLAN: Komisyonu, önerelim isimleri o zaman.

İsıı'ıaİı, ÖzcaN; Komisvonumuz Hüseyin DALAKLI, nın söylediği gibi biz de milletvekilleriyle veyailgili kurumlara gidelim komisyon olaıak İoplanalım onl*Ü au Ul. gOrt§elim.

gelmiyorlar, gidelim de gelmiyorlar. Serkan Bey geliyor musuıı,
BiRoL ARSLAN; Ya
milletvekillerine?

SERKAN KALEı Kürşat TUNA gelecek.

BİRoL ARSLAN: Kürşat TUNA mı niye? Ben çocukluk aıkadaşı 
9|arak seni istiyorum. Peki arkadaşlarkomisYon kurulmasını oylarınıza sunuyoıum. Kabul edenler? oy uıııigi İı" ı."uJİ.a]İ.iştir. Teşekkürederim, Komisyon üye sayrsını belirleyelim. Hepsi digeı komisyonlarda olduğu gibi beş kişi olsun doğrumu? Beş kişi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

-

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİR.L AR.LAN:2024 Ni.lı3j{T,^leki isimleri alalım komisyonda. İsmail Bey CHP Grubundan üçkişi olması gerekiyor; İsmail_ÖzcAN cHP crubu, ü.ır-"t YAüAN, evet uir arlaauş Nejdet Bey üçemekliye bir zaman ayırın. Evet CHP, Sayın_Nejae1 uçan ve Sayın ıro,ı] ozüN Sayın MehnıetYAMAN oYlarınıza sunuyo.uTl.t?!yleaenıe.z oy uiıigİİı. ı."urı.alı.şİİ.lvİp-anİi,nin Sayın HaıilUYANIK kabul edenler? oy birliği ile kabul eaiımışiı. i«P c-urn* ud;r;' 
- ^'-'^

§ERKAN KALE: Kürşat TUNA.

BİRoL ARSLANı Yine kaçtın hadi bakalım.

MEHMET YAMAN: Serkan BeY gelebilecek birisi olsun çünkü yerinde ziyaret bu Kürşat Bey,in de çokzamanı olmuyor.

SERKAN KALE: Hüseyin'i yazalım o zaman.

IJ

ft
MEHMET YAMAN: Hüseyin

§ey o19ıı.

\,



BİROL ARSLAN: AKP Grubu HüseYin DALAKLI kabul edenler? oy birliği ile kabul edilmiştir.
;:li*i!,;1T'#;,İ;:,j,jTffi;l,';*İ,şutı*',.,i*:i,.,"rr.sine; Kepez spor Kuıübü o.,*ei

ÖzcÜn KoyUNCU: Bilgi verdi.

B.iRoL AR§LAN: Evet Değerli Meclis Üyeleri tabi maloıuyor, 202 ı v,ıınou n"tai yi.oi ,{ ryt.;; ;o#}p'JHrii"5'ffi :Hil: il'j'} ;i,','i::'x:2023 Yılı iÇin Yine kulübümüzün,Yo".'ı.inin L-oyi.-iir'oi"o, ,*, o talebin görtışülmesi. önerileriniz varmı arkadaşlar? Ne, ne kadar yapabiüiyoruz? 
'- - -J 'v v" ..l

özcÜR xowNCU; Bitgi verdi.

nİRoı, ansıAN: Evet maksilum 858.000,00 TL (sekiz ytız elli sekiz bin)'ye kadar yardımyapabiliyoruz arkadaşlar. Evet öneriniz ,ar m. a.k"a"şiiz i;-..i"-ır'rl'.iy". iliüdl|İ,ş.,ro. ,rz

Hİİİf;;İYAN; BaŞkanım CHP crubu olarak biz en üst ıimiti kuııanmak, kuııandırsa uygun oıur

ıİnoı ansı,aN: En üst limiti. yazalım neydi 858,000,00 TL (sekiz yiiz elli sekiz bin)_Tl ama onuyuvarlayalım bence kuruşlara bırakmayalım.

MEHMET YAMAN: 850.000,00 TL (sekiz yüz elli bin) uygun.

nİRoı ansıaN: 850,000,00 TL (sekiz yüz elli bin) ,evet üç.grubun da 850.000,00 TL (sekiz yüz ellibin) önerisi var arkadaşlar. Uygunjur, 
" 
iaa. 

"yı.i.,iv" 
geçiyorum; Kepez Spor Kulübümüze nakdiYardım 850,000,00 (sekiz Yuz'elıi bın;-Tı, yup,ı,i,*in,"ı,u6"l!a9.rl9ilö-iıjigi'iı"*"ı."urı ediımiştir,teŞekkür ederim, Evet gündemimizin o. ı,Iuaa".İ n"ı.aİv.rı, vecıısl,nın zbzı ;;;, ayında yapacağıtoplantı ıarihinin belirlenmesi, buyurun lütfen.

MEHMET BORACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Öneriniz nedir?

MEHMET BORACI: Bilgi verdi.

BİR.L AR.LAN: Arkadaşlar TeT*-u, ,:lyn Ağustos 
1y-,ngu. 

dl-2 Ağustos Çarşamba; ne diyorsunuz?UYgundur, Saat konusunda öneriniz var mı? Aynı ğat la.ob. o ı,aıa" oyİara-g;t.lÖ;. Gündemimizin6, Maddesi Ağustos meclisinin_2 Ağustos Çİ-.;ü; ciİ saat l4:00,de yine buıada Tuıhan MildonTesisi'nde YaPılmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul e-denler, oy uıııgı-İıJ ı<aurİJıfuşrı.. Teşekkürederim. Evet Önergelerimize geçiyoruz arkadaşIar. 
- -- ---"

nİRoı ınsı,aN: Meclis Başkanlığı'na, Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesi mücavir alansınırları içerisinde, Çınarlı Köyü, Pafta: H16C-l8c, Ht6C-l8D Ada:360 Parsel: 13'de (Eski ParselNo: |729) kayıtlı taşınmaz üzerinde ..Gelişme Konut Alanı " amaçlı l/5000 ölçekli İlave Nazım İmar Planıtalep edilmektedir. Konunun meclisimizce incelenerek konu hakkındaki karar ittihazını arz ve teklif,ederim. Birol ARSLAN Belediye Başkanı. Evet bu imaı konusu İmar Komisyonu'na gönderilmesiniöneriyorum arkadaşlar. Uygundur. İYl Parti AKP Grubu? O halde oylarınıza sunuyorum. Önerge l'inImar Komisyonu'na sevk edilmesini kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Önerge 2; MeclisBaşkanlığı'na, Çanakkale İli, Merkez İIçe, Kepez Beldesi

1 a
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mücavir alan sınır!arı içerisinde, Çınarlı Köyü,



Pafla; Hl6C-l8C-lA, Ht6C-l8D'2B, Ada:360 Parsel: 13'de @ski parsel No:1729) kayıtlr taşırııılaztlzerinde "GeliŞme Konut Alanı".amaÇlı 1/l000 ölçekli ilave Uygutama l.u, nıun, 1uı.p edilmekte«lir,konunun meclisimizce incelenerek, konu hakkındakı karar ittihazını arz ve teklif ederim. Birol AR.LANBelediye Başkanı. Bu da yine 
.l/lOO0'liğin onerge i'nin ı,n* «"-ı.l"r.'r" '."rn' 

oylarınızasunuyonım. Kabul çdenler? Oy birliği ile kabul edilmiştix teşekkü ederim.

Önerge 3, Meclis BaŞkanlığı'na, Çanakkale İli, Merkez ilçe, Kepez Beldesi, Hamidiye Mahallesi, pafta:Hl6C-l9A-lA 5l0 Ada l Prygl no' lu taŞınmazın dogusundaki park kullanımındaki alan üzerinde biradet trafo yeri amacı ile l/l000 Ölçekli Uygulama İmar-Pıanında değişiklik yapılması talep edilmektedir.konunun meclisimizce inceleneıek, konu hakkındaki karar ittihazını arz ve teklif ederim. Birol ARSLANBelediye BaŞkanı, Bu da trafo_ yeri ile ilgili UEDAŞ'ın talebi doğru mu Müjg6n rıanımz ıunu da yineİmar KomisYonuna sevkini oYlarınıza .*yo.u., kabuı eaerrıer. oy birliği iİe-taurl eİiı.iştir, teşekkürediYorum, Meclis gündemimiz bitti. Üç Önergemiz bitti. Ben katılımlarınız ve destekleriniz için hepinizeayrt aYİı teŞekkür ediYorum. Bu ay sonu Kurban Bayramımız vaı. şimdiden ben heıkesin mübarekKurban Bayramını kutluyorum. Sağlıklı huzur dolu bir bayram geçirmesini diliyor, aldığımız kararlarınKepez'imize hayırlı olmasını diliyorum. Saygılarımızı sunuyorum.

SERKAN KALE: Sayın Başkanım bir şey söylemek istiyorum.

BİROL ARSLAN: Gündemi kayıtlara girsin mi, girmesin mi? Arkadaşlar Meclisimizi kapattım budakikadan itibaren yapılanlar tutanaklara geçmiyor. aulurun lt]tfen, 07.06.2023

toıı--
Birol ARSLAN

Belediye Başkanı

,
Sevim ÖztürkAYGÖREN

Meclis katibi
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